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此表格不適用於更改OCBC Velocity及商業流動理財服務之電話資料或OCBC Velocity之電話及電郵資料。
This form is not applicable for change of contact number relating to OCBC Velocity and Business Mobile Banking Service or contact number and email address changes 
relating to OCBC Velocity. 



(To: CC)**發送通知 (只適用於個人客戶) Communication of Notification (For personal customers ONLY)

我們會以電子形式，直接發送通知(例如：有關條款及章則的更新、服務費的修訂、貸款資訊的更新、賬戶開立/關閉、資料隱私通知，及我們不時通知的其他適用文件)至您登

記的電郵地址。此安排將不受您的電子結單及電子交易通知書或直接營銷推廣資訊之設定影響，且不會收取額外費用。如果您希望更改接收這些通知的方式，請在以下適當的

方格內加上剔號(“✓”)：
We will be sending notifications (e.g. updates on our terms & conditions, revisions to service fees, updates on loan information, account opening/closing, data privacy notice, and any other applicable 
documents as notified by us from time to time)  directly to your registered email address in electronic format. This arrangement will be in place regardless of your e-Statements/e-Advice or direct 
marketing preferences, and no additional fees will be applied. If you wish to change the way you receive these notifications, please check the appropriate box below with a tick (“✓”):

本人(等)選擇以郵寄形式接收現有賬戶和日後新賬戶(如有)的通知

I/We choose to receive notification in paper form for my/our existing and new account(s) in future (if any).

本人(等)選擇恢復以電子形式(在更改為郵寄形式之後)接收現有賬戶和日後新賬戶(如有)的通知

I/we choose to revert to receiving notifications in electronic format (after previously changed to paper) for my/our existing and new account(s) in future (if any).

III a. 

電郵地址** Email Address**
（只限一個Limited to one）



III b. 

ASD

Presenter Name: ID # 

CC – paper
notification request

Person Verified & ID Checked
Smart Q Checked

Customer Information Checked Customer Information Checked
Signature Verified

Person Verified & ID Checked
Signature Verified
Phone Conf Done
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Br/ Dept:

Name & Signature Name, Signature Code and Signature
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